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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 
 

PROCES – VERBAL NR.42 
încheiat astăzi, 11 mai 2021, 

în şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 

         La orele 13.00, domnul Ion Mînzînă, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei extraordinare, care s-a desfășurat în sala mare 
de ședințe și prin mijloace electronice (on-line). La această ședință s-au conectat 
pe platforma on-line 32 de consilieri județeni, fiind absenți domnii consilieri 
județeni  Ion Ilie și Bogdan Angelin David, deci şedinţa este statutară. 

        La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: dna 
Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică Administraţie Publică 
Locală. 
        

 Dl Președinte Ion Mînzînă  - Bună ziua, începem cu prezența. Mînzînă Ion 
prezent. Dl Bughiu Adrian Dumitru ?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Nicolaescu Marius Florinel? 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Cotenescu Maria?  

Dna consilier județean Maria Cotenescu  - Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă - David Bogdan Angelin ? 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Deaconescu Valentin Ion 

Dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu  -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Dra Eftene Diana Elena? 
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Dra consilier județean Diana –Elena Eftene – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Enache Valentin-Viorel  ? 

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Ghiță Cosmin Constantin ? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Giuclea George – Dan?  

Dl consilier județean  Giuclea George – Dan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Grecu Dumitru? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Iana Ion ? 

Dl consilier județean Ion Iana – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ilie Ion ? 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna  Ionescu Marilena Steluța? 

Dna consilier județean Marilena Steluța Ionescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Ivan Marius-Bogdan ? 

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Manole Nicolae Marius?  

Dl consilier județean Nicolae Marius Manole - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Mîndroc Cătălin-Viorel?   

Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Negoescu Vasile?   
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Dl consilier județean Vasile Negoescu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Nițescu Eleodor Olavi ? 

Dl consilier județean Nițescu Eleodor Olavi  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Nicolescu Nicoleta Tatiana ? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   -Dna  Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă –Dl Popa Florentin-Marius?  

Dl consilier județean Popa Florentin-Marius – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Postelnicescu Marius Dorel ?  

Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Sofianu Narcis Ionuț ? 

Dl consilier județean Sofianu Narcis Ionuț - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Stana Stelian?  

Dl consilier județean Stelian Stana – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Ștefan Alexandru Mihai?  

Dl consilier județean Ștefan Alexandru Mihai – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Tică Manuel ?  

Dl consilier județean Tică Manuel – Prezent. 

Dl consilier județean Manuel Tică  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Tudose Nicolae?  

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna  Turturoiu Liliana Maria ? 
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Dna consilier județean Turturoiu Liliana Maria – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Zidaru Cristian George? 

Dl consilier județean George Cristian Zidaru– Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Stimați colegi, ați luat la cunoștință de proiectul 
ordinii de zi. Cine este împotrivă? Abțineri? Propuneri? 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Cu privire la ordinea de zi, am spus 
și la comisii, vă solicit respectuos să retrageți de pe ordinea de zi proiectul care 
face referire la spitalul de la Dedulești, pentru a face o deplasare la fața locului și 
să încercăm să găsim o formulă mai bună din punct de vedere  al tuturor 
consilierilor. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă mulțumesc pentru propunerea dumneavoastră. 
O vom supune aprobării. Legat de deplasare, stimate coleg, am mai spus-o, se 
fac mereu propuneri, nu am cunoștință la această oră, și am consultat 
secretariatul tehnic al consiliului județean, să fie depusă vreo cerere din partea 
unui coleg, din partea unui grup, care să solicite o anumita tematică, o comisie 
de analiză, de verificare, o comisie de deplasare în teren. Aveți tot concursul 
nostru dacă va exista o propunere constructivă din partea dumneavoastră, o 
solicitare scrisă, verba volant, scripta manent. Obligația mea este să  supun la 
vot, dacă rămâne sau nu pe ordinea de zi. 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Dumneavoastră puteți să vă insusiți 
să retrageți sau nu vă însușiți și atunci supuneți la vot întreaga ordine de zi. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Eu supun plenului solicitarea dumneavoastră, dacă 
sunt de acord colegii în majoritate, sigur că o retragem, dacă nu sunt de acord, 
eu mai departe știu ce am de făcut. Vă mulțumesc pentru indicațiile prețioase pe 
care mi le-ați dat. Stimați colegi, este propunerea domnului Narcis Sofianu de 
retragere de pe ordinea de zi a proiectului de hotărâre privind  aprobarea 
realizǎrii obiectivului de investiții : “Reabilitare, supraetajare și extindere corp A 
de la U.A.M.S Dedulești”, a Devizului General, a indicatorilor tehnico – 
economici și a documentațiilor tehnico-economice aferente - faza Documentația 
de Avizare a Lucrǎrilor de Intervenții (D.A.L.I). Alte puncte de vedere?  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Domnule Președinte, eu nu sunt 
de acord  cu retragerea acestui punct de pe ordinea de zi. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Sigur. Aveți și o motivație?  
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Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu   - Da, avem. Suntem  momentan 
la faza de expertiză, până o să vină proiectarea, o să vedem ce se întâmplă. Știu 
că acel corp este legat de corpul cel nou, ei trebuie să se extindă, să creeze 
condiții pentru cât mai mulți beneficiari. Acum sunt 52 de paturi și trebuie să fie 
mai multe spații disponibile ca să putem să facem față cererii crescute.  

Dl consilier județean Florentin Marius Popa – Noi nu cerem decât amânarea 
acestui punct de pe ordinea de zi, pentru a ne edifica în teren,   pentru că din 
raportul proiectului înțelegem că această clădire face parte dintr-un ansamblu de 
clădiri construite în timpul primului război mondial și în plus are un risc seizmic 
de prăbușire foarte mare, are un planșeu din bârne de brad și văd că exista teren , 
aproximativ 1ha și 2500mp și am vrea să vedem dacă există posibilitatea ca să 
construim o clădire nouă pentru că nu este normal să cârpești o clădire veche 
când ai putea cu banii aceștia să faci o clădire nouă. Dacă există teren, dacă nu 
există, vedem ce va fi la momentul respectiv. Ideea este că cerem amânarea 
acestui proiect și nu o scoatere sau neducerea la îndeplinire a proiectului. Doar o 
amânare pentru ședința viitoare. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Tocmai acesta este scopul 
acestui proiect, să vedem care este soluția pentru că noi nu suntem specialiști în 
construcții, în drumuri, de aceea specialiștii trebuie  să ne spună ce să facem cu 
aceste construcții. Acesta este scopul proiectul și nu am face decât să pierdem 
timp. 

Dl consilier județean Florentin Marius Popa – Domnule vicepreședinte, noi nu 
trebuie să fim experți să citim raportul. În raport scrie foarte clar, clădire cu 
susceptibilitate de prăbușire totală sau parțială. Asta scrie în raport. Nu am scris 
noi raportul , nu trebuie sa fim noi specialiști ca să învățăm să citim. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Stimați colegi, supun la vot propunerea colegului 
Narcis Sofianu de amânare, cine este pentru amânare? Eu voi fi pentru pentru că 
argumentele pot fi nelimitate, discutăm până mâine dacă este bine sau nu, nu 
este nicio problemă dacă întârziem o săptămână sau două. 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Mulțumesc. Dacă dumneavoastră 
sunteți pentru, deja se scoate de pe ordinea de zi, pentru că dumneavoastră 
sunteți inițiatorul. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Vă mulțumesc. Punctul 3 se amână. Sunteți de 
acord cu ordinea de zi, fără punctul 3? Vă mulțumesc. 
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-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea realizării obiectivului de investiție: ”Instalație de rezervă de apă la 
secțiile exterioare la Spitalul Județean nr.2 din cadrul Spitalului Județean de 
Urgență Pitești”, a Devizului general și a documentației tehnice aferente – faza 
Proiect Tehnic - Spitalul Județean de Urgență Pitești. - Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus: 

     Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
          Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

        S-a adoptat Hotărârea nr. 105.    
          

   - II  - 

 
       Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea realizării obiectivului de investiție: ”Instalație de rezervă de apă la 
secțiile exterioare Oncologie și Infecțioase la Spitalul Județean de Urgență 
Pitești”, a Devizului general și a documentației tehnice aferente –faza Proiect 
Tehnic - Spitalul Județean de Urgență Pitești - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

    Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

       S-a adoptat Hotărârea nr. 106. 
                             

- III  - 

 
       Trecându-se la punctul III al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea realizǎrii obiectivului de investiții : “Reabilitare, supraetajare și 
extindere corp A de la U.A.M.S Dedulești”, a Devizului General, a indicatorilor 
tehnico – economici și a documentațiilor tehnico-economice aferente - faza 
Documentația de Avizare a Lucrǎrilor de Intervenții (D.A.L.I)   - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus: 

   Retras de pe ordinea de zi. 
 

 



7 

 

                                                     - IV  - 

 
       Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 
223/29.09.2020 privind aprobarea proiectului cu titlul „Creșterea capacității 
Spitalului de Pediatrie Pitești de gestionare a crizei sanitare COVID-19” .     - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 107. 
 

                                                   - V - 

 
       Trecându-se la punctul V al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 
225/29.09.2020 privind aprobarea proiectului cu titlul „Dotarea Spitalului de 
Psihiatrie „Sf. Maria Vedea cu echipamente necesare (aparatura medicală și 
echipamente de protecție) pentru tratarea pacienților diagnosticați sau suspecți 
cu COVID 19”.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 108. 
 

                                                   - VI  - 

 
       Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
validarea rezultatului examenului pentru ocuparea funcției de medic șef de secție 
la Secția Obstretică și Ginecologie I din cadrul Spitalului Județean de Urgență 
Pitești- Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

       Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

      S-a adoptat Hotărârea nr. 109. 
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- VII  - 

 
       Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 
aprobarea Ghidului privind metodologia de acordare a sprijinului financiar de la 
bugetul Consiliului Judeţean Argeş, pentru unităţile de cult aparţinând cultelor 
religioase din Judeţul Argeş, recunoscute în România. - Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus: 

           Discuții?  

Dl consilier judetean Ion Iana – Domnule Președinte, o singură remarcă, o 
propunere dacă vreți, atât la punctul 7 cât și la punctul 8, ar trebui o mai bună 
mediatizare a proiectelor noastre, astfel încât să aibă acces cât mai mulți 
oameni, ONG-uri , lăcașuri de cult, adică să nu ne rezumăm doar la 
publicarea pe site sau într-un ziar local, ci și pe tv sau Facebook, să facem 
cunoscute cele două proiecte.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – E o propunere sigur, eu vă spun punctul meu de 
vedere, cine este interesat ne caută. 

Dl consilier judetean Ion Iana – Aveți dreptate dar eu am făcut această 
propunere pentru că anul trecut după ce am avut acea sumă și am dat către 
unitățile de cult, au fost anumiți preoți care au spus că nu au știut, n-au știut 
unde să caute. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Domnule Iana, am înțeles argumentele 
dumneavoastră. Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 110. 

                                  

- VIII  - 

 
       Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre pentru 
aprobarea Ghidului privind metodologia de acordare a finanţărilor 
nerambursabile de la bugetul local, pentru activităţi nonprofit de interes general, 
conform Legii nr. 350/2005 (activități de tineret, cultură, proiecte sportive).  - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

     Discuții?  
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Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Domnule Președinte, am 
mai spus-o de-a lungul anilor, comisia aceasta pe care o numiți, să fie o 
comisie mai vigilentă, aș vrea să nu mai apară ONG-uri care doar strâng 
gunoiul după cursurile de apă, asta să o faca la alții, să dăm banii pe așa ceva, 
să asigurăm bani la tineret și cultură și în zona aceasta pentru lucruri mult 
mai serioase. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – O să vă dăm desfășurătorul sumelor acordate și 
veți vedea că și zona aceasta ecologică, din păcate la nivelul nostru de 
civilizație, trebuie să prinda un contur mai profund, trebuie într-adevăr să 
instruim și tineretul ca să culeagă acele gunoaie care credeți că vă fac atâta 
rău, ne fac tuturor. 

Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu  - Domnule Președinte, 
haideți să le dăm bani doar pentru saci și mânuși și dăm microbuzul de la 
consiliul județean să îi ducă pe cursurile de apă. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Oricum astea le primesc gratuit. Voturi 
împotrivă?  

Dl consilier județean Marius Bogdan –Ivan – Dacă îmi permiteți, aș dori să 
fac o remarcă, mă pregăteam să fac o remarcă invers, în sensul că mi-aș fi 
dorit să apară în titlulatură inclusiv finanțarea unor probleme de mediu, care 
sunt din ce în ce mai importante în societatea în care trăim. Atât. Vă 
mulțumesc. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Vă mulțumesc.Voturi împotrivă? Abțineri? Vă 
mulțumesc. O zi plăcută. Mulțumesc pentru colaborare. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.      
         S-a adoptat Hotărârea nr. 111. 

           Şedinţa s-a încheiat la ora 13.15.   

 
P R E Ş E D I N T E, 

 
Ion MÎNZÎNĂ 

 
 

                                                        SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI,  
                                                                                       
                                                                       Ionel VOICA 


